
 
  

 
Verslag over de algemene vergadering van dinsdag, 22 juni 2021 

Aanwezig:   
 
de heren M. VANBUEL (NV G&A DE MEUTER) Voorzitter 
 S. BEERTEN (NV MOURIK) 
 M. FUMIERE (NV SBMI) 
 N. GIANGIORDANO (NV SBMI) 
 D. LEEUWERCK (NV MRT) 
 G. MARTENS (BVBA REDECO) 
 D. VANDEKERKHOF (NV RENOTEC) 
 J. WAUTERS (NV RENOTEC) 
 
Mevrouw M. DEBRUXELLES (NV ARENO) 
 
Verontschuldigd :  
 
de heren        G. COERTJENS (NV BILFINGER INDUSTRIAL SERVICES) 
                        F. DE MEDTS (NV G&A DE MEUTER)  
 L. DE KNIJF (APB BV) 
 MARC BOTERDAELE (GROUP WANTY) 
 
De heer M. Vanbuel, Voorzitter, heet iedereen van harte welkom en verontschuldigt zich voor het 
laattijdig vastleggen van de vergaderlocatie.  Dank alvast aan M. FUMIERE om de locatie vast te leggen. 
Hij hecht er aan alle leden van de Raad van Bestuur te danken voor hun aanwezigheid tijdens de jongste 
vergaderingen van de Raad van Bestuur van de vereniging. 
 
 
AGENDA  
 
1. Er werd geen opgelegde agenda vastgelegd voor deze eerste vergadering. 

 
Gezien het zo lang geleden is dat de leden elkaar nog fysiek ontmoet hebben, werd 
overeengekomen om gewoon vrijuit te overleggen over de doelstellingen en prioriteiten van de 
vereniging voor de komende maanden.  Daarom bevraagt de voorzitter éénieder naar zijn/haar 
prioritaire actiepunten voor de vereniging. 
 

2. Voorstel prioriteiten  
 

De vereniging zou meer gewicht moeten kunnen krijgen om als lobby te kunnen optreden naar de 
verschillende overheden.  Langs Franstalige zijde worden er diverse prioriteiten vastgelegd waarop, 
voor sommige van deze prioriteiten naar analogie van de Vlaamse initiatieven, gewerkt dient te 
worden.   
In volgorde van belangrijkheid zijn dit : 
a/ Problemen met de afzet van asbesthoudende afvalstoffen 
b/ Administratieve belasting van het werken met vergunningen voor locale (Waalse) overheden bij 
asbestverwijderingswerken zonder dat hier enige meerwaarde aan gekoppeld is 
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c/ Gebrek aan degelijke inventarisatie van asbesthoudende materialen in onroerende goederen  
d/ Gebrek aan controle op werven die NIET gemeld worden aan de Regionale Inspectiediensten 
 
Gezien er vastgesteld wordt dat er in Wallonië (en Brussel) momenteel geen enkel iniatief 
genomen wordt betreffende een asbestafbouwbeleid cfr. de Vlaamse afbouwstrategie, lijkt het 
aangewezen om de overheden te benaderen om beleidsinitiatieven in die zin op te starten.  Een 
rechtstreekse benadering via de pers lijkt niet de beste weg te zijn. Er wordt geopperd om te 
bekijken of we voor dit soort zaken geen lobbyist kunnen inschakelen. Dit biedt mogelijk ook een 
oplossing om de administratieve last betreffende de milieuvergunningen zonder meerwaarde te 
bespreken. 
 
De problemen betreffende de afzet van asbesthoudende afvalstoffen worden reeds in het 
trimesterieel overleg met OVAM behandeld aan Vlaamse zijde, doch in Wallonië kan er best een 
initiatief genomen worden naar het “office Wallon des déchets” 
 
Voor het gebrek aan controle en het niet melden van werven dient op nationaal vlak een initiatief 
genomen te worden. Een idee is om, indien het onmogelijk is dat de diensten van FOD WASO de 
controles uitvoeren, via het Ministerie van Binnelandse zaken een poging te ondernemen om 
gemeentelijke ambtenaren een actieve rol te laten opnemen om toezicht op diverse werven 
mogelijk maken. Mogelijks heeft VAB/ABD als vereniging hier te weinig body voor en is het 
misschien geen slecht idee om de krachten rond het thema asbest te bundelen. Er zal op dit vlak 
contact opgenomen worden met ABEVA (Vereniging van asbestslachtoffers) welke reeds zeer 
goede contacten hebben binnen het Ministerie van Volksgezondheid en Fedasbest (vereniging van 
inventaristen en studiebureau’s). 
 

 
3. Agenda vergaderingen en vergaderlocaties 
 
 Volgende vergaderdata en locaties voor algemene vergaderingen worden vastgelegd : 

• 24 augustus 2021 van 13,00 -15,00 hr in de lokalen van Novotel te Brussel 
• 26 oktober 2021 van 13,00 - 15,00 hr nog te bepalen maar ergens tussen Luik en Leuven 
• 23 november 2021 van 13,00 - 15,00 hr in de localen van de confederatie bouw Antwerpen  
 
Op vrijdag 1 oktober 2021 omstreeks 16,00 hr zal de statutaire vergadering doorgaan in het 
centrum van Brussel, gevolgd door een uitgebreid diner met facultatief een overnachting 
aangeboden door de vereniging.  Zo kan iedereen op een veilige manier mee het glas heffen vóór, 
tijdens en na het diner. 
 
De nieuwjaarsreceptie wensen we traditiegetrouw te laten doorgaan in de lokalen van de 
Confederatie Bouw Antwerpen op 11 januari 2022. 

 
4. Opleidingen 
 

De heer Maarten Vanbuel heeft informatie gekregen dat Constructiv er over nadenkt om zijn 
naam niet langer te verbinden aan de BOA opleiding.  De reden hiervoor is dat er steeds meer 
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diverse centra een opleiding geven en dat Constructiv zich niet exclusief wenst te verbinden. 
We moeten er als vereniging echter op toezien dat er een kwaliteitsgarantie voor een goede 
basisopleiding bestaat. Van overheidswege is hiervoor niks geregeld en controle op de inhoud 
van deze opleidingen 32 uur basis en 8 uur herhaling bestaat er al helemaal niet. Daarom is het 
van groot belang dat dit op het kabinet van de bevoegde minister Dermagne gaat bekeken 
worden. Als vereniging hebben we het initiatief genomen om een certificatiesysteem uit te 
werken en we zijn op de hoogte dat FOD Waso dit idee zeer genegen is. Doch dit moet dan wel 
ondersteund worden door de overheid zelf, anders zal dit niet van de grond kunnen komen.  
 
Dirk Bulens zal vanuit Tecno Bouw de volgende vergadering op 24 augustus het programma 
voor de opleidingen in het najaar komen toelichten.  Deze zullen alvast voor een deel in 
samenwerking met Xavier Hella ( BAC ) in Wallonië gegeven worden. 

 
5. Risico-analyse werken in zone (studie B.A.C.) 
 

Er was door dhr. Didier Vassalo na twee jaar stilte een overleggadering voorzien in de burelen van 
FOD te Namen, doch dit werd op de valreep door dhr. Vassalo afgeblazen. Een nieuw voorstel werd 
door Dhr. Vassalo gedaan om op maandag 19 juli of dinsdag 20 juli samen te zitten. Dit leek ons 
geen optie gezien deze datum midden in het collectieve bouwverlof valt. Er zal gevraagd worden 
om een nieuwe datum vast te leggen. De aanwezige franstalige leden verzoeken om ook a-Ulab bij 
deze onderhandelingen te betrekken gezien Dhr. Vassalo ook iemand van het Federaal 
laboratorium bij de vergadering heeft uitgenodigd.  

 
6. Overleg werkgroep asbest Constructiv 
 

De heer Maarten Vanbuel brengt verslag uit over de diverse vergaderingen van de  Paritaire 
werkgroep. “Arbeidsvoorwaarden asbestverwijdering en verwerking” 

 
* De vakbonden vragen de toekenning van een maskerpremie voor de werken in hermetische 

zone, wat door de werkgevers afgewezen werd 
* De vakbonden vragen een vereenvoudiging van de looncategoriën voor werknemers die asbest 

verwijderen (van cat II, IIa en III naar cat IIa en III), wat door de werkgevers afgewezen werd 
* De vakbonden vragen een gelijkstelling van de functieclassificatie voor mensen die in de 

asbestverwerking tewerk gesteld zijn met deze van de asbestverwijdering. Dit werd door de 
werkgevers toegezegd. Hier dient een correcte functieomschrijving door ons te worden 
opgemaakt. 

 
De werkgroep wil ook een uniformisering van het model van asbestinventaris bekomen zodat dit 
eenduidig en uniform ter beschikking zal zijn op alle bouwwerven. Hiertoe zullen de nodige 
initiatieven genomen worden vanuit Constructiv naar het kabinet van minister Dermagne.  
 

7. Trimesterieel overleg OVAM 
 
Tijdens het laatste overleg van dinsdag 15 juni 2021 waaraan Dhr. Dirk Vandekerkhof en Maarten 
Vanbuel deelnamen langs de zijde van VAB/ABD en Dhr. Sven De Mulder, Dhr. Raf Verlinden, 
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Mevrouw Evy Troch en Mevrouw Jasmine Jacobs langs de zijde van OVAM werden volgende zaken 
besproken : 
• ADR regelgeving betreffende transport van asbesthoudende afvalstoffen : De bekomen 

afwijking cfr. art. 168 is volgens de cel mobiliteit niet van toepassing. Momenteel is hierover 
vanuit VCB reeds een interpellatie naar het departement mobiliteit opgestart 

• Opleidingen asbestdeskundigen : start vermoedelijk oktober 2021. Men denk hierbij aan de 
vorming van ongeveer 200 deskundigen per jaar, de behoefte wordt ingeschat op ongeveer 
500-600 deskundigen.  

• Effectieve verplichting tot gebruik van asbestattest bij verkoop zal voorzien worden tegen mei-
juni 2022 

• Gezien er weinig ontwikkelingen zijn naar initiatieven voor asbestverwerking, wordt er vanuit 
OVAM een subsidieregeling uitgewerkt die initiatieven op dit vlak zal ondersteunen. Er zijn 
reeds een paar consortia die interesse zouden hebben. 

• Er zal een gezamenlijk schrijven gericht worden naar het kabinet van minister Dermagne om de 
illegale verwijderingen en afvalstromen aan te klagen en de vraag om acties te ondernemen. 
Een eerste versie zal tegen onze volgende algemene vergadering beschikbaar zijn. 

 
Een integraal verslag van deze vergadering zal door OVAM worden opgemaakt. Een volgend 
overleg is reeds ingepland op 15 september 2021. 

 
 
 

-------------------- 


